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Vprašanja in pobude svetniške skupine Gibanje Svoboda Ptuj 

 

- Podajamo pobudo, da MO Ptuj apelira na Pošto Slovenije glede postavitve in       
zagotovitve poštnih nabiralnikov na ustreznih mestih in v ustreznem številu, da 
imajo možnost oddaje pisemskih ovojnic v nabiralnike (razglednice, pisma itn.) vsi 
občani MO Ptuj. V preteklem letu so namreč edini poštni nabiralnik, ki je bil            
nameščen na Mercator trgovini v Turniščah, odstranili. Starejši občani mestne     
četrti Breg-Turnišče (predvsem Turnišče) tako nimajo možnosti odnesti pošte v ta        
nabiralnik. Veliko starejših občanov nima svojcev ali prevoza do pošte na               
Mariborski cesti, kar občani zaznavajo kot diskriminatorno. Tudi če je količinsko 
malo      poslane pošte, menimo, da je prav, da se nabiralnik ohrani. Kljub možnosti 
oddaje pošte poštarjem, imajo občani izkušnje, da to ni zagotovilo, da bo pismo ali            
dejansko prišlo do pošte. 

- Zanima nas, kdaj bo preplastena Zidanškova ulica? Nedavno so namreč bila         
izvedena določena dela, nato pa so zaključek del uredili zgolj začasno. 

- Županja Mestne občine Ptuj, ga. Nuška Gajšek, je konec lanskega leta sklicala 
drugo izredno sejo mestnega sveta, na kateri smo mestni svetniki obravnavali zgolj 
eno točko dnevnega reda, in sicer seznanitev z revizijskimi poročili in pozivom o 
odpravi nepravilnosti pri izvajanju OGJS služb varstva okolja KP Ptuj d.d.. Na seji 
je bilo med drugim rečeno, da mora Komunala pripraviti odzivno poročilo. Do       
danes mestni svetniki nismo bili uradno seznanjeni, ali so bili izrečeni očitki, ki so 
terjali sklic izredne seje, zoper Komunalo utemeljeni, pojasnjeni in javno               
predstavljeni. Najmanj, kar bi si kot mestni svetniki zaslužili, je obravnava               
odzivnega poročila s predstavitvijo direktorja Komunale Ptuj d.d. Janka Šireca na 
seji mestnega sveta Ptuj. Iz ugotovitev Računskega sodišča namreč ni možno 
sklepati, da je poslovanje Komunale Ptuj d.d. v čemer koli nezakonito ali da bi pri 
tem lahko šlo celo za oškodovanje občank in občanov naše mestne občine, na kar 



 
 

 

so namigovali očitki županje in nekaterih mestnih svetnikov. In ne le to, tudi drugi 
organi, ki so vzeli pod drobnogled poslovanje Komunale, niso ugotovili                    
nepravilnosti, nasprotno ocenili so, da so rezultati in poslovanje javnega podjetja 
Komunala Ptuj dobri, da se dela zakonito in brez nepravilnosti. Še toliko bolj nas 
zanima, zakaj je županja sklicala izredno sejo zgolj na temo revizijskih poročil 
glede poslovanja Komunale Ptuj d.d., ni pa denimo sklicala seje mestnega sveta, 
ko je šlo za ugotovitve Računskega sodišča glede učinkovitosti poslovanja Mestne 
občine Ptuj z nepremičnim premoženjem z dne 19. decembra 2024. Da                
povzamemo, zanima nas, kdaj se bomo na mestnem svetu seznanili z odzivnim 
poročilom Komunale Ptuj d.d. in kdaj bomo obravnavali tudi ugotovitve, vezane na 
revizijo Računskega sodišča glede upravljanja MO Ptuj z nepremičninami? V       
nasprotnem primeru se bomo mestni svetniki Gibanja Svoboda težko znebili        
občutka, da se želi namenoma diskreditirati vodstvo podjetja in zavajati mestni svet 
brez dokazov ter prave resne razprave. 
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